
THE MANITOBA PUBLIC INSURANCE
CORPORATION ACT
(C.C.S.M. c. P215)

**Automobile Insurance Coverage Regulation,
amendment**

Regulation 45/2009
Registered February 24, 2009

Manitoba Regulation 290/88 R amended

1 The *Automobile Insurance Coverage Regulation, Manitoba Regulation 290/88 R*, is amended by this regulation.

2 Clause (d) of the definition "comprehensive coverage" in subsection 127(1) is replaced with the following:

(d) Nil deductible, where loss or damage to an insured vehicle or its equipment occurs by reason of collision with an animal or bird.

3 Item 6 of Schedule B is amended by striking out "10,891 kg" and substituting "10,890 kg".

Coming into force

4 This regulation comes into force on March 1, 2009.

LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'ASSURANCE PUBLIQUE
DU MANITOBA
(c. P215 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur
l'assurance automobile**

Règlement 45/2009
Date d'enregistrement : le 24 février 2009

Modification du R.M. 290/88 R

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur l'assurance automobile, R.M. 290/88 R*.

2 L'alinéa d) de la définition de « garantie totale » figurant au paragraphe 127(1) est remplacé par ce qui suit :

d) d'une exonération de franchise pour les cas où la perte ou le dommage concernant un véhicule assuré ou son équipement survient du fait d'une collision avec un animal ou avec un oiseau;

3 Le point 6 de l'annexe B est modifié par substitution, à « d'au moins 10 891 kg », de « de plus de 10 890 kg ».

Entrée en vigueur

4 Le présent règlement entre en vigueur le 1^{er} mars 2009.

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba